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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXV/17 
 

z sesji Rady Miejskiej w Dukli, odbytej w dniu 14 lutego 2017 r. o godz.11 30 w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dukli. 
 
 W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Dembiczak, Andrzej Dziedzic, Zenon 
Leńczyk , Władysław Boczar , Krzysztof Woźniak, Halina Pietruś , Tomasz Węgrzyn, 
Andrzej Kędra, Ewa Przystasz, Mariusz Folcik, Jan Marszał, Adam Faustus, Zbigniew Głód  
i Teresa Belcik. 
 Ponadto w sesji udział wzięli: Burmistrz Dukli – Andrzej Bytnar , Zastępca 
Burmistrza – Elżbieta Wróbel, Sekretarz Gminy – Halina Cycak, Skarbnik Gminy – Jolanta 
Bik, zaproszeni goście, kierownicy jednostek organizacyjnych i sołtysi. Listy obecności 
stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad.1 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Dziedzic otworzył sesję, powitał wszystkich 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Na sekretarza obrad powołał radnego Władyslawa 
Boczara. 
 Burmistrz A. Bytnar wnioskował o wprowadzenie w punkcie 9 dodatkowych 3 
projektów uchwał: 

1) w punkcie 9 „d” – projekt uchwały w sprawie przejęcia do prowadzenia publicznego 
Gimnazjum w Iwli przez Gminę Dukla, 

2) w punkcie 9 „e” – projekt uchwały w sprawie przejęcia do prowadzenia publicznego 
Gimnazjum w Głojscach przez Gminę Dukla, 

3) w punkcie 9 „f” – projekt uchwały w sprawie przejęcia do prowadzenia publicznego 
Gimnazjum w Wietrznie przez Gminę Dukla. 

Dotychczasowe podpunkty „d”, „e”, „f” staną się podpunktami „g”, „h”, „i”. 
Innych wniosków nie było.  

Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddawał kolejno pod głosowanie wnioski 
Burmistrza. W niosek w sprawie wprowadzenia w punkcie 9”d” projektu uchwały w sprawie 
przejęcia do prowadzenia publicznego Gimnazjum w Iwli przez Gminę Dukla przyjęto 
jednomyślnie  (głosowało 9 radnych). Wniosek w sprawie wprowadzenia w punkcie 9”e” 
projektu uchwały w sprawie przejęcia do prowadzenia publicznego Gimnazjum w Głojscach 
przez Gminę Dukla przyjęto większością głosów: 8 głosów „za” przy 1 wstrzymującym 
(głosowało 9 radnych). Wniosek w sprawie wprowadzenia w punkcie 9”f” projektu uchwały 
w sprawie przejęcia do prowadzenia publicznego Gimnazjum w Wietrznie przez Gminę 
Dukla przyjęto większością głosów: 8 głosów „za” przy 1 wstrzymującym się (głosowało 14 
radnych). 
Wszystkie wnioski podjęto jednomyślnie (głosowało 9 radnych).  
Uzupełniony o wnioski Burmistrza porządek przedstawia się następująco. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Dukli. 
3. Informacja Burmistrza Dukli z działalności międzysesyjnej. 
4. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Dukli. 
5. Sprawozdanie z realizacji współpracy Gminy Dukla z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2016 rok. 
6. Informacja z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Cergowej za rok 2016. 
7. Informacja na temat planowanych i realizowanych przez gminę inwestycji z podziałem na 

inwestycje z udziałem środków zewnętrznych. 
8. Zapytania i wolne wnioski. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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a) zamiaru przekształcenia Przedszkola Gminnego w Dukli poprzez przeniesienie jego 
siedziby (druk nr 228), 

b) wyłączenia z Zespołu Szkół Nr 2 w Dukli i likwidacji Technikum w Dukli (druk nr 229), 
c) wyłączenia z Zespołu Szkół Nr 2 w Dukli i likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych w 

Dukli (druk nr 230), 
d) przejęcia do prowadzenia publicznego Gimnazjum w Iwli przez Gminę Dukla (druk nr 231), 
e) przejęcia do prowadzenia publicznego Gimnazjum w Głojscach przez Gminę Dukla (druk 

nr 232), 
f) przejęcia do prowadzenia publicznego Gimnazjum w Wietrznie przez Gminę Dukla (druk 

nr 233), 
g) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

(druk nr 234), 
h) zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok (druk nr 235), 
i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla (druk nr 236). 

10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
11. Oświadczenia i informacje. 
12. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.2 
 Uwag do protokołu z XXXIV sesji nie zgłoszono. Przyjęto go jednomyślnie /głosowało 9 
radnych/. 
 
Ad.3 
 Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz A. Bytnar. Informował o: 
-  udziale w IX obchodach Dnia Holokaustu, 
- spotkaniu z radnym i sołtysem W. Boczarem, 
- podpisywaniu umów u notariusza, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZSP w Tylawie A. Kosiorem w temacie termomodernizacji i przedłużenia  
  ferii w związku z prowadzonymi pracami, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu  z radnym B.Goczem w sprawach gminy, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawach oświatowych, 
- spotkaniu z sołtysem Myszkowskiego Z.Widziszewskim, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR w Dukli M. Szopą – sprawy imprez na 2017 rok, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z sołtysem Zyndranowej w temacie odśnieżania, 
- spotkaniu z kierownictwem firmy STIMO w sprawie projektowanej sieci szerokopasmowej, którą  
  firma ma realizować, 
- spotkaniu z audytorem W.Guzikiem – analiza audytu w oświacie, 
- udziale w radzie budowy przedszkola,  
- spotkaniu z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Głojscach E.Knap, 
- spotkaniu z Nadleśniczym Nadleśnictwa Kołaczyce A.Paczkowskim,  
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Komitetem Organizacyjnym Obchodów 70-lecia Klubu Sportowego „Przełęcz” w Dukli, 
- spotkaniu z sołtysem Zawadki Rymanowskiej B.Płóciennikiem – sprawy sołeckie i temat wniosku  
  o założenia pasieki pszczół, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z inwestorem zainteresowanym uruchomieniem domy pomocy społecznej, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOPS M. Bielec w sprawach Ośrodka i uruchomienia domu pomocy  
  społecznej, 
- spotkaniu z Dyrektorem ŚDS w Cergowej w sprawach Ośrodka, 
- Konkursie Wiedzy Pożarniczej, 
- spotkaniu z mistrzami sportu – laureatką malarką, która zdobyła I miejsce, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 1 w Dukli w sprawie reformy oświaty, 
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- spotkaniu autorskim z Henrykiem Kycem – promocja książki „Moje Łęki Dukielskie”, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 2 w Dukli w sprawach oświaty, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem – sprawy sesyjne, 
- spotkaniu z  Dyrektorem MOPS w Dukli  w sprawach Ośrodka, 
- konwencie wójtów i burmistrzów – temat plebiscytu na najlepszego sportowca powiatu  
  krośnieńskiego,  
- spotkaniu z Komendantem Miejskim Policji w Krośnie – wzmocnienie obsady Komisariatu Policji  
  w Dukli, 
- spotkaniu z sołtysem Iwli M. Kędrą, 
- przyjmowaniu stron, 
- zawodach narciarskich w Chyrowej  o Memoriał A. Bąka, 
- pracach w komisji konkursowej – rozdziale środków na działalność organizacji pozarządowych, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z sołtysem Nadola W. Madejem, 
- spotkaniu z sołtysem Zboisk M. Lajdanowiczem, 
- spotkaniu z sołtysem Jasionki Z. Głodem, 
- spotkaniu Komitetu Organizacyjnego Obchodów 70-lecia Klubu Sportowego „Przełęczy Dukla” 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z radnym K. Woźniakiem i sołtysem Iwli M. Kędrą – sprawy sołeckie 
- spotkaniu z Komitetem Organizacyjnym Obchodów 20-tej rocznicy wizyty Ojca Świętego w Dukli, 
- spotkaniu z Konserwatorem Zabytków w Krośnie w sprawie komory celnej w Dukli – złożenia  
  wnioski o dofinansowanie tego obiektu 
- uzgodnieniach z Konserwatorem Zabytków w Krośnie w sprawie rewitalizacji Rynku w Dukli,  
- spotkaniu z Przewodniczącym Zarządu Osiedla Z. Leńczykiem w sprawach gminy i Zarządu Osiedla, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A.Dziedzicem i radną T.Belcik w sprawach oświaty, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR w Dukli na temat obozów sportowych w 2017 roku, 

   - spotkaniu z Dyrektorem OK w Dukli M.Walaszczyk-Faryj w sprawie złożonego wniosku  
     i otrzymanych środkach na 2017 rok i potrzebie wkładu własnego gminy, 

- spotkaniu wspólnie z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem i sołtysem Zboisk M. Lajdanowiczem  
  u mieszkanki Zboisk Katarzyny Moroń z okazji 108 rocznicy urodzin, 
- spotkaniu u pierwszego urodzonego 2 stycznia br. mieszkańca gminy Miłosza Belcika, 
- spotkaniu z nauczycielami ZS Nr 2 w Dukli w temacie reformy oświaty i przyszłości nauczycieli, 
- posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 
 
Ad.4 
 Informację z realizacji uchwał podjętych na XXXIV sesji Rady Miejskiej przedstawiła 
Sekretarz H. Cycak. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.5 
 Sprawozdanie z realizacji współpracy Gminy Dukla z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2016 rok przedstawiła 
Wioletta Jakieła – pracownik Wydziału Spraw Obywatelskich. Sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad.6 
 Informację z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Cergowej przedstawiła 
Bogumiła Dymek-Urynowicz – Dyrektor ŚDS w Cergowej. Informacja stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Ad.7 
 Informacje na temat planowanych i realizowanych przez gminę inwestycji z podziałem na 
inwestycje z udziałem środków zewnętrznych przedstawił Piotr Świder – Naczelnik Wydziału 
Gospodarczego. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.8 
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 J. Marszał nawiązując do nowej ustawy o wycince drzew i krzewów, która weszła w życie od 1 
stycznia 2017 r. prosił o wyjaśnienie jak będzie wyglądał transport drewna np. dębu na tartak bez 
świadectwa legalizacji drewna. 
 B.Płóciennik przekazywał zapytania mieszkańców, którzy oczekują odpowiedzi w związku z 
rozpoczęciem robót związanych z budową mostu na rzece Jasiołka do Zawadki Rymanowskiej : 
- co jest podstawą wyceny gruntów, 
- kto będzie płatnikiem odszkodowania, 
- czy jest ustalony termin wypłaty. 
 
Ad.9 

 Następnie przystąpiono do podejmowania uchwał. 
 Zastępca Burmistrza E.Wróbel nawiązując do projektu uchwały w sprawie zamiaru 
przekształcenia Przedszkola Gminnego w Dukli poprzez przeniesienie jego siedziby przedstawiła 
uzasadnienie informując, że zgodnie z orzecznictwem sądów zmiana siedziby jednostki oświatowej 
wprowadza zmiany w akcie założycielskim jednostki i jest traktowana jak przekształcenie. Organ 
prowadzący zobowiązany jest do powiadomienia w okresie co najmniej na sześć miesięcy przed 
terminem przekształcenia przedszkola: rodziców uczniów, Podkarpackiego Kuratora Oświaty. 
Podjęcie uchwały pozwoli na rozpoczęcie procedury przekształcenia. 
Od 1 września 2017 r. planuje się, że Przedszkole Gminne będzie realizować zadania statutowe w 
dwóch budynkach w Dukli: w siedzibie jednostki przy Trakcie Węgierskim 38A i w budynku, w 
którym aktualnie funkcjonuje przedszkole w ramach ZS nr 1 w Dukli przy ul. Kościuszki 11. 
Łącznie przedszkole będzie gwarantowało 294 miejsca. 
 T.Belcik informowała, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y   Nr XXXV/221/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 14 lutego 2017 roku 

 
w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Gminnego w Dukli poprzez przeniesienie jego 
siedziby. 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 Następnie Zastępca Burmistrza E. Wróbel przypominała, że uchwała intencyjna w sprawie 
zamiaru wyłączenia z ZS Nr 2 w Dukli i likwidacji Technikum w Dukli była już procedowana i 
została przesłana do Podkarpackiego Kuratora Oświaty w Rzeszowie i do związków zawodowych. 
Do Urzędu Miejskiego wpłynęły opinie: 
1) 24 stycznia 2017 r. pozytywna opinia z uzasadnieniem od Podkarpackiego Kuratora Oświaty, 
2) 30 stycznia 2017 r. negatywna opinia bez uzasadnienia od ZNP Oddział w Dukli. 
Nie wpłynęła tylko opinia od NSZZ „Solidarność” w Krośnie. W związku z tym przygotowano 
projekt uchwały w sprawie wyłączenia z ZS Nr 2 w Dukli i likwidacji Technikum w Dukli. 

 T.Belcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Obywatelskich do przedłożonego projektu uchwały. 

Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

U C H W A Ł Y   Nr XXXV/222/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 14 lutego 2017 roku 

 
w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół Nr 2 w Dukli i likwidacji Technikum w Dukli. 
 
Uchwałę podjęto większością głosów: 11 głosów „za” przy 3 wstrzymujących się /głosowało 14 
radnych/. 
 Następnie Zastępca Burmistrza E. Wróbel informowała, że sytuacja jest podobna jak przy 
poprzedniej uchwale. Uchwała w sprawie zamiaru wyłączenia i likwidacji Szkoły Policealnej dla 
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Dorosłych w Dukli z ZS nr 2 w Dukli została przesłana do Podkarpackiego Kuratora Oświaty w 
Rzeszowie i do związków zawodowych. Do Urzędu Miejskiego wpłynęły opinie: 
1) 24 stycznia 2017 r. pozytywna opinia z uzasadnieniem od Podkarpackiego Kuratora Oświaty, 
2) 30 stycznia 2017 r. pozytywna opinia bez uzasadnienia od ZNP Oddział w Dukli. Nie wpłynęła 
tylko opinia od NSZZ „Solidarność” w Krośnie.  
 T.Belcik przedstawiła pozytywna opinię Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Obywatelskich do przedłożonego projektu uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A. Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y   Nr XXXV/223/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 14 lutego 2017 roku 

 
w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół Nr 2 w Dukli i likwidacji Szkoły Policealnej w Dukli. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/.  
 Następnie Zastępca Burmistrza E. Wróbel nawiązując do trzech projektów uchwał dodatkowo 
wprowadzonych przez Burmistrza wyjaśniała, że nie znalazły się one w zaproszeniu na sesję, 
ponieważ czekano na odpowiedź z MEN, w jakim trybie przejąć gimnazja prowadzone przez 
stowarzyszenia, ponieważ przepisy wprowadzające prawo oświatowe tej kwestii nie regulują. 
Odpowiedź z MEN wpłynęła 8 lutego br i brzmi: „Zgodnie z art. 5 ust. 5k ustawy o systemie 
Oświaty zwrócenie gminie szkoły do prowadzenia następuje w trybie opisanym w umowie 
pomiędzy stowarzyszeniem a gminą.” 
Umowa pomiędzy gminą a stowarzyszeniem w par. 3 ust. 1 mówi: ”Przejęcie Gimnazjum 
przez Gminę Dukla następuje z dniem rozwiązania umowy, wskazanym przez stronę 
przyjmującą, określonym w uchwale Rady Miejskiej w Dukli.”  
Informowała, że wszystkie 3 stowarzyszenia wystąpiły o przejęcie gimnazjów, aby te 
oddziały gimnazjum znalazły się w strukturach szkoły podstawowej. W związku z 
powyższym przygotowane zostały trzy projekty uchwał, które zostały przedłożone pod 
obrady Rady. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic ogłosił 15-minutową przerwę na pracę Komisji 
Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich celem zaopiniowania wprowadzonych 
dodatkowo 3 projektów uchwał w sprawie przejęcia do prowadzenia publicznego Gimnazjum 
w Iwli, Głojscach i Wietrznie przez Gminę Dukla oraz projektu uchwały w sprawie projektu 
dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
 Po przerwie wznowiono obrady i T.Belcik informowała, że Komisja Kultury, Oświaty, 
Zdrowia i Spraw Obywatelskich pozytywnie zaopiniowała przedłożone trzy projekty uchwał.  
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic zabierając głos w kwestii przejęcia gimnazjów 
stwierdził, że sprawa jest burzliwa i apelował do prezesów stowarzyszeń i dyrektorów 
gimnazjów, aby w dobrej wierze działać, by koszty transformacji wszystkim najmniej 
dokuczyły,  żeby dobra wola była okazywana z obydwóch stron. 

A.Kusz – Prezes Stowarzyszenia prowadzącego gimnazjum w Głojscach uznał, że 
temat nie jest prosty i wymaga wielu prawnych wyjaśnień, ponieważ nie ma jasności w 
prawie, jak ma wyglądać przejęcie, niektóre tematy reguluje Kodeks Pracy. Oświadczył, że ze 
strony stowarzyszenia nie ma żadnej złośliwości. Przepis mówiący o przekazaniu gimnazjum 
gminie brzmi, że stowarzyszenie w każdym momencie może zwrócić gimnazjum do 
prowadzenia gminie, ale oddanie gimnazjum z dnia na dzień spowodowałoby przekazanie 
pracowników gminie. Informował, że w uchwałach stowarzyszenia przyjęły datę przekazania 
31 sierpnia 2017 r. tj. dzień, w którym kończą się nauczycielom umowy o pracę. Zapewniał, 
że nie ma niczego, co stowarzyszenia chciałyby zepchnąć na garnuszek gminy i deklarował, 
że po ludzku podejdą do tematu. 
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J. Dembiczak zapytał radcę prawnego J. Kubita, co byłoby gdyby stowarzyszenia z 
dnia na dzień przekazały gimnazja, jakie konsekwencje poniosłaby gmina, czy tylko 
przejęłaby uczniów. 

J. Kubit – radca prawny tłumaczył, że art.23` Kodeksu Pracy funkcjonuje od dawna i w 
kilku zdaniach nie można rozwinąć wszystkiego. Tłumaczył, że w naszym przypadku ten 
przepis miałby zastosowanie i trzeba go brać pod uwagę. 

Przewodniczący Rady A.Dziedzic apelował o dobrą wolę, aby nie brać pod uwagę 
art.23` Kodeksu Pracy , ponieważ gmina nie jest zobowiązana do prowadzenia gimnazjów w 
tych miejscowościach. Uczniowie zostaliby przejęci do gimnazjów gdzie indziej, a 
nauczyciele skorzystaliby. Tłumaczył, że podjęcie uchwał umożliwi kontynuowanie nauki 
przez uczniów gimnazjów w dotychczasowych miejscowościach. Apelował do prezesów 
stowarzyszeń, aby nie starali się próbować generować dodatkowych kosztów przez 
stowarzyszenia. 

J. Kubit dodał, że nauczyciele w gimnazjach byli zatrudniani na umowę o pracę i 
będzie to korzystniejsze dla nich, a pozostali nauczyciele są zatrudnieni na kartę nauczyciela. 

A.Kusz dodał, że nauczycielom, którzy przeszliby z gimnazjum do szkoły 
podstawowej nie przysługuje odprawa, muszą tylko podjąć decyzję, czy przechodzą do szkoły 
podstawowej czy nie. 
Innych głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic kolejno poddawał pod 
głosowanie trzy projekty uchwał w sprawie przejęcia do prowadzenia publicznego gimnazjum 
przez Gminę Dukla. 
  

U C H W A Ł Ę   Nr XXXV/224/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 14 lutego 2017 roku 

 
w sprawie przejęcia do prowadzenia publicznego Gimnazjum w Iwli przez Gminę Dukla 
 
podjęto większością głosów: 13 głosów „za’ przy 1 głosie przeciw /głosowało 14 radnych/.  
 
 

U C H W A Ł Ę   Nr XXXV/225/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 14 lutego 2017 roku 

 
w sprawie przejęcia do prowadzenia publicznego Gimnazjum w Głojscach przez Gminę Dukla 
 
podjęto większością głosów: 13 głosów „za’ przy 1 głosie wstrzymującym się /głosowało 14 radnych/.  
 
 

U C H W A Ł Ę   Nr XXXV/226/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 14 lutego 2017 roku 

 
w sprawie przejęcia do prowadzenia publicznego Gimnazjum w Głojscach przez Gminę Dukla 
 
podjęto większością głosów: 13 głosów „za’ przy 1 głosie przeciw /głosowało 14 radnych/.  
 
 Następnie Zastępca Burmistrza E.Wróbel przybliżyła projekt uchwały w sprawie projektu 
dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. Informowała, że 
Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe zobligowały Radę do podjęcia tejże uchwały, 
która rozpocznie proces dostosowania oświaty w Gminie Dukla do nowego systemu i podlega 
zaopiniowaniu przez: Podkarpackiego Kuratora Oświaty w Rzeszowie, ZNP Oddział Dukla, NSZZ 
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Solidarność w Krośnie i Gminną Radę Działalności Pożytku Publicznego w Dukli. Dodała, że w 
związku z podjęciem trzech w/w uchwał, gimnazja w Iwli, Głojscach i Wietrznie zostaną włączone do 
szkół podstawowych. Informowała, że obwody szkolne pozostają bez zmian od 2006 roku. 
 T.Belcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Obywatelskich do przedłożonego projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
  

U C H W A Ł Y   Nr XXXV/227/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 14 lutego 2017 roku 

 
w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego. 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/.  
 Skarbnik J. Bik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok. Informowała, że źródło zmian dochodów zostało wskazane w 
treści uchwały, natomiast zmiany w planie wydatków przedstawiają się następująco : 
1. dział 020 – wolne środki po przeprowadzeniu procedury i wyłonieniu wykonawców na usługi 
leśne, 
2. dział 710 – zabezpieczenie środków na wycinkę drzew na terenie cmentarza komunalnego w 
Dukli / 10 szt./ 
3. dział 801: 
a) 80101 – zwiększenie środków z tytułu subwencji oświatowej na 2017 rok, 
b) 80104 – zwiększenie środków na roboty budowlane /drogi, chodniki/ - budowa 
przedszkola samorządowego w Dukli – 533.594,41 zł, oraz pierwsze wyposażenie obiektu 
nowego przedszkola – 300.000,00 zł, 
c) 80110 – zabezpieczenie środków na wydatki niekwalifikowane w związku z realizacją 
przedsięwzięcia „Budowa hali sportowej przy ZS w Jasionce” – inspektor nadzoru, 
4. dział 851 – wprowadzenie środków dotacji otrzymanej z Fundacji PZU na realizację zadania 
„Droga do zdrowia” 
5. dział 852 – zmiana klasyfikacji budżetowej zwrotów wyegzekwowanych świadczeń z pomocy 
społecznej z lat ubiegłych, w związku ze zmianą rozporządzenia MF, 
6. dział 855 – zmiana klasyfikacji budżetowej zwrotów wyegzekwowanych świadczeń z pomocy 
społecznej z lat ubiegłych, w związku ze zmianą rozporządzenia MF. 
 J .Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały.  
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 
 

U C H W A Ł Y   Nr XXXV/228/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 14 lutego 2017 roku 

 
w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 
 Następnie Skarbnik J.Bik omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Dukla na podstawie załącznika nr 3 do niniejszego załącznika. 
 J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
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U C H W A Ł Y   Nr XXXV/229/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 14 lutego 2017 roku 

 
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 
Ad.10 
 Na zapytania i wnioski odpowiadała Sekretarz H. Cycak. J. Marszałowi odpowiedziała, że 
nowa ustawa o wycince drzew i krzewów zwalnia osoby fizyczne nieprowadzące działalności 
gospodarczej z uzyskania zezwolenia , natomiast przy kontroli transportu właściciel musi udowodnić 
miejsce pochodzenia drewna, ponieważ przepisy nie przewidują żadnych pozwoleń.  
Ponadto informowała, że obowiązuje okres wycinki od 15 października do końca lutego ze względu na 
gniazdowanie ptaków, natomiast wycinkę na obszarze Natura 2000  należy uzgodnić z RDOŚ, 
natomiast wycinkę na obszarach Chronionego Krajobrazu Beskidu Niskiego należy uzgodnić z 
Urzędem Marszałkowskim. Dodała, że nie można wycinać pomników przyrody. 
B. Płóciennikowi odpowiedziała, że budowa mostu przez Jasiołkę do Zawadki Rymanowskiej jest to 
przedsięwzięcie Starostwa Powiatowego w Krośnie i wszelkie formalności, jeżeli wchodziłby w 
rachubę wykup gruntów, odszkodowania będzie załatwiać Starostwo. 
 
Ad.11 
 E. Kaczmarska –Więckowska wysłuchawszy odpowiedzi Sekretarza H. Cycak apelowała o 
próbę ratowania niektórych drzew. Informowała, że w Mszanie rośnie potężny jesion, który zasłania 
nową elewację i nie wiadomo, czy nie zostanie wycięty, dlatego też prosi o uratowanie go od wycięcia 
i wnioskowała o przygotowanie informacji o zakazie wycinki drzew i krzewów na obszarach Natury 
2000. 
Następnie informowała, że 11 marca jest obchodzony Dzień Sołtysa i w tym roku spotkanie sołtysów 
odbędzie się w Wojaszówce. Prosiła Burmistrza o zorganizowanie wspólnego transportu dla ponad 20 
osób. 
 
Ad.12 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady A.Dziedzic zamknął 
XXXV sesję Rady Miejskiej o godz. 13.40 
 
 
Protokołowała: 
 
Zdzisława Skiba 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 


